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Zápis z 11. zasadnutia Spoločného monitorovacieho výboru  

Programu Interreg V-A Slovenská republika-Česká republika 2014-2020 

 

30. marec 2022  

videokonferencia prostredníctvom MS Teams 

 

1. Otvorenie a privítanie 

11. zasadnutie Spoločného monitorovacieho výboru (ďalej len „SMV“), ktoré sa uskutočnilo „online“ 

formou prostredníctvom aplikácie MS Teams, otvoril za Riadiaci orgán programu Interreg V-A SK-CZ 

(ďalej len „RO“), ktorým je Ministerstvo investícií, informatizácie a regionálneho rozvoja Slovenskej 

republiky (ďalej len „MIRRI SR“) pán Swiatlowski, riaditeľ odboru riadenia a implementácie programov 

cezhraničnej spolupráce MIRRI SR v zastúpení za pani Leu Malú, predsedníčku SMV, poverenú funkciou 

generálnej riaditeľky sekcie programov cezhraničnej spolupráce MIRRI SR. Následne prítomných 

oboznámil o technických záležitostiach a o spôsobe hlasovania prostredníctvom chatu, ku ktorým neboli 

vznesené žiadne pripomienky.  

Pán Swiatlowski oboznámil účastníkov s programom zasadnutia, ku ktorému neboli vznesené žiadne 

pripomienky. Po overení prítomnosti hlasujúcich konštatoval, že SMV je v zmysle Rokovacieho poriadku 

SMV uznášaniaschopný.1  

 

2. Informácia o stave implementácie programu2 

Vedúca oddelenia spoločného technického sekretariátu programu cezhraničnej spolupráce SK-CZ MIRRI 

SR (ďalej iba „STS“) pani Kročková informovala účastníkov o pokroku v implementácii programu. 

V realizácii je celkovo 151 projektov. Fyzicky aj finančne ukončených projektov je 71. Na implementácii 

programu sa negatívne podpísala situácia s COVID-19, samotná realizácia projektov bola počas roka 

2021 spomalená a na STS boli doručované žiadosti o zmenu v podobe predlžovania realizácie projektov. 

Z dôvodu situácie s COVID-19 sa mnohé plánované aktivity, pokiaľ to bolo možné, presúvali do online 

priestoru, prípadne presúvali na obdobia s priaznivejšou situáciou. Aj napriek tejto skutočnosti sa podarilo 

finančný záväzok n + 3, ktorý k 31.12.2021 predstavoval kumulatívne sumu 38,1 mil. Eur zo zdroja ERDF, 

splniť na 112,2 % (aj s využitím možnosti 100 % kofinancovania pre výdavky deklarované na EK v rámci 

7.  účtovného roku). Kumulatívny cieľ na rok 2022 predstavuje sumu 53,91 mil. Eur za zdroj ERDF. 

Aktuálny stav čerpania za zdroj ERDF je k 25.03.2022 na úrovni 43,91 mil. Eur za zdroj ERDF, 

čo predstavuje 48,72 % z celkovej alokácie Programu. Pri zohľadnení 100 % kofinancovania je čerpanie 

                                                      
1 Prítomných bolo 6 členov s hlasovacím právom za SK delegáciu a 6 členov s hlasovacím právom za ČR delegáciu. 
Prezenčná listina je prílohou 1 Zápisu. 
2 Detailné údaje sú uvedené v prezentácii (príloha 2). 
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na úrovni 47,59 mil. Eur, čo predstavuje čerpanie vo výške 52,80 %. Z hľadiska plnenia a stavu 

programových indikátorov v rámci jednotlivých prioritných osí sú priebežné ciele naplnené. Ak dôjde 

k vykazovaniu zvýšených hodnôt, následne pri ukončení projektu dochádza k zreálneniu, resp. 

k zhodnoteniu dosiahnutých hodnôt indikátorov v zmysle zrealizovaných aktivít. 

Pán Swiatlowski otvoril diskusiu k predstavenému stavu implementácie programu. Následne sa o slovo 

prihlásil zástupca Európskej komisie pán Fecenko, ktorý sa informoval v akom stave sa nachádza 

príprava uplatnenia možnosti využitia 100 % kofinancovania programu v rámci 8. účtovného roku a kedy 

bude upravený finančný plán predložený na Európsku komisiu. V reakcii pán Swiatlowski objasnil, že 

možnosť využitia 100 % kofinancovania pre 8. účtovný rok bude predmetom schvaľovania na 

prebiehajúcom zasadnutí SMV v rámci bodu rôzne, ohľadom procesu predkladania na Európsku komisiu 

bol zatiaľ RO konfrontovaný iba s návrhom nariadenia a bude potrebné počkať, kým bude návrh 

schválený a účinný. O slovo sa prihlásila zástupkyňa Ministerstva financií SR (CO) pani Vargová, ktorá 

vyslovila podporu pre využitie 100 % kofinancovania programu pri napĺňaní n+3 a vyzvala na predloženie 

čo najväčšieho objemu výdavkov ešte v mesiaci apríl, keďže predloženie žiadosti o platbu na Európsku 

komisiu sa v zmysle pripravovaného harmonogramu k posunu 8. účtovného roka na národnej úrovni 

predpokladá do 17. mája 2022. Zároveň informovala, že k naplneniu pravidla n+3 je potrebné deklarovať 

na EK do konca roka sumu 9,85 mil. Eur, pričom objem výdavkov schválených na CO a nedeklarovaných 

EK je vo výške 5,8 mil. Eur (EÚ zdroj). 

predpokladá zhruba v polovici. 

3. Schvaľovanie projektov z prioritnej osi 2, ŠC 2.1, prijatých v rámci výzvy č. INTERREG V-

A SK-CZ/2021/13 

Pani Kročková stručne informovala o vyhlásenej výzve INTERREG V-A SK-CZ/2021/13, ktorá bola 

vyhlásená v rámci prioritnej osi 2 v špecifickom cieli 2.1 v indikatívnej výške 1,89 mil. Eur (suma ERDF). 

Celkovo bolo v rámci výzvy predložených 26 žiadostí o nenávratný finančný príspevok (ďalej len „ŽoNFP“) 

v celkovej hodnote ERDF 12 189 379,12 Eur. Keďže v rámci PO 2 došlo k ukončeniu projektov, v rámci 

ktorých boli vyčíslené úspory, a taktiež budú v 2. kvartáli roka 2022 uvoľnené zdroje po finančnom 

ukončení projektov,  k 03/2022 boli vyčíslené dostupné zdroje vo výške 5,49 mil. Eur za zdroj ERDF, 

na základe čoho vznikla možnosť navrhnúť na schválenie všetky ŽoNFP predložené v rámci danej výzvy, 

ktoré dosiahli potrebný počet bodov na schválenie. V rámci administratívneho overovania bolo 

vyradených 11 ŽoNFP, z ktorých u 13 ŽoNFP bolo zastavené konanie a ďalších 10 je navrhnutých 

na neschválenie z dôvodu nesplnenia podmienky výzvy. Do odborného hodnotenia postúpilo 15 ŽoNFP. 

Minimálny počet bodov (98) na schválenie nedosiahlo 6 ŽoNFP a z uvedeného dôvodu sú  taktiež 

navrhnuté na neschválenie. Z 15 projektových žiadostí, ktoré dosiahli potrebný počet bodov na schválenie 

sú navrhnuté 3 ŽoNFP, ktoré sa nachádzajú v rámci indikatívnej alokácie výzvy a ostatných 6 ŽoNFP je 

navrhnutých na schválenie z vyčíslených úspor v rámci PO 2. 

                                                      
3 ŽoNFP BMB9 
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Následne boli predstavené jednotlivé projektové žiadosti a po diskusii prijali členovia SMV nasledovné 

rozhodnutia:  

 

SMV schvaľuje žiadosti BMK2, BMX4 a BLX5 podľa predloženého návrhu (prehľad výsledkov 

hlasovania v prílohe 4). 

SMV schvaľuje žiadosti BKH5, BMI8, BMC2, BMA2, BIT1 podľa predloženého návrhu 

za podmienky využitia disponibilných zdrojov z PO 2 (prehľad výsledkov hlasovania v prílohe 

4).4 

SMV schvaľuje žiadosť BMB1 podľa predloženého návrhu za podmienky využitia 

disponibilných zdrojov z PO 2, ktoré budú uvoľnené po finančnom ukončení projektov v 2. 

kvartáli 2022 (prehľad výsledkov hlasovania v prílohe 4). 

SMV neschvaľuje žiadosti BMC4, BNL4, BNG5, BML7, BMX2, BNF5 z dôvodu nedostatočného 

počtu bodov (prehľad výsledkov hlasovania v prílohe 5). 

SMV neschvaľuje BMZ7, BMZ6, BNA2, BMP8, BLV8, BMA9, BLS5, BNB3, BLH4, BFV3 

z dôvodu nesplnenia niektorej z podmienok poskytnutia príspevku (prehľad výsledkov hlasovania 

v prílohe 5).   

Pán Swiatlowski poďakoval spoločnému technickému sekretariátu za prípravu podkladov. 

 

4. Schvaľovanie žiadostí o NFP predložených vo vyzvaní č. INTERREG V-A SK-

CZ/TP/2021/03 

Po prezentovaní jednotlivých projektových žiadostí v rámci technickej pomoci a následnej diskusii prijali 

členovia SMV nasledovné rozhodnutia:  

SMV schvaľuje žiadosti BTV6 a BTU8 (prehľad výsledkov hlasovania v prílohe 6)3. 

 

5. Informácia k priebežnému stavu programovania nového programového obdobia 

Manažérka odboru metodiky a koordinácie programov cezhraničnej spolupráce MIRRI SR pani Szabo 

ohľadom aktuálneho stavu prípravy nového programového obdobia poskytla informáciu, že pripravovaný 

program prešiel pripomienkovým konaním a bol predložený na rokovanie Vlády Slovenskej republiky 

ktoré sa koná dňa 30.03.2022. Následne bude program predložený na schválenie Európskej komisii 

v termíne do 02.04.2022.  

Po prezentácii aktuálneho stavu prípravy nového programového obdobia pán Swiatlowski otvoril 

diskusiu. Následne sa o slovo prihlásil zástupca Európskej komisie pán Fecenko, ktorý poďakoval za 

prípravu a za dodržanie termínu predloženia nového programu na Európsku komisiu, pričom vzápätí 

                                                      
4 Zo SK delegácie bolo za schválenie 5 hlasujúcich členov, 1 člen sa zdržal hlasovania (CO). Z CZ delegácie bolo za schválenie 
6 hlasujúcich členov, žiaden z členov nebol proti. 
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priblížil proces formálnych konzultácií k programu a ďalšie potrebné kroky pre jeho schválenie zo strany 

Európskej komisie. 

 

6. Rôzne 

Informácia a schvaľovanie plánu komunikačných aktivít na rok 2022 

Manažérka pre informovanosť a komunikáciu pani Slišová najskôr v krátkosti zhrnula komunikačné 

a informačné aktivity v roku 2021, ktoré boli poznačené situáciou s COVID-19 a následne predstavila 

komunikačné aktivity pre rok 2022, ktoré zahŕňajú semináre a spoločné stretnutia za osobnej účasti RO, 

prijímateľov a žiadateľov, ako aj plánované vyhlásenie súťaží, organizáciu rodinného športového 

podujatia „EC day“ a zvýšenie informovanosti a promovania o zrealizovaných projektoch. 

 Po prezentovaní plánu komunikačných a informačných aktivít na rok 2022 SMV rozhodol o jeho 

schválení. 

 

Žiadosť o zmenu v projekte U405 

Pani Kročková predstavila žiadosť o zmenu v projekte, ktorá sa týka predĺženia doby realizácie projektu 

o 3 mesiace, t.j. do konca 06/2022. Hlavným dôvodom predloženia zmeny boli komplikácie spôsobené 

pandémiou COVID-19, ktoré ovplyvnili realizáciu aktivít v rámci verejného obstarávania. SMV hlasovaním 

rozhodol o schválení predloženej žiadosti o zmenu v projekte5.  

 

Zvýšenie spolufinancovania z ERDF na 100 % pre 8. účtovný rok 

Pán Swiatlowski predstavil návrh RO na dočasnú úpravu finančného plánu, ktorá spočíva v možnosti 

využitia zvýšenia spolufinancovania zo zdroja ERDF na 100 % pre 8. účtovný rok, ktorý trvá 01.07.2021 

– 30.06.2022. Cieľom tohto opatrenia je posilnenie likvidity na úrovni programu. Pomery financovania 

prijímateľov ostávajú touto úpravou nedotknuté. Kladné saldo na účte programu zvýši objem celkových 

prostriedkov, ktorými bude certifikačný orgán disponovať pre preplatenie žiadostí o platbu zo strany 

prijímateľov. Pán Swiatlowski zároveň podotkol, že podľa aktuálnej informácie z Ministerstva financií SR 

(CO) je v podmienkach Slovenskej republiky termín predkladania výdavkov v rámci 8. účtovného roku 

do konca 04/2022. Po prezentovaní návrhu na úpravu finančného plánu programu INTERREG V-A SK-

CZ  pre 8. účtovný rok SMV hlasovaním rozhodol o jeho schválení. 

 

Plán výziev 2022 

Pán Swiatlowski predstavil návrh RO, po konzultácii s NO, na vyhlásenie novej výzvy v roku 2022, ktorá 

by bola opätovne zameraná na špecifický cieľ 2.1, keďže veľký počet ŽoNFP v rámci výzvy č. INTERREG 

                                                      
5 Zo SK delegácie bolo za schválenie 5 hlasujúcich členov, 1 člen sa zdržal hlasovania (CO). Z CZ delegácie bolo za schválenie 

6 hlasujúcich členov, žiaden z členov nebol proti. 
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V-A SK-CZ/2021/13 nesplnilo niektorú z podmienok poskytnutia príspevku. Plánovaná alokácia pre danú 

výzvu bude zhruba 2 mil. Eur, trvanie výzvy je indikatívne naplánované v rozmedzí mesiacov máj – júl 

2022. Pán Swiatlowski po predstavení plánu výziev na rok 2022 otvoril priestor pre diskusiu a o slovo sa 

prihlásila zástupkyňa združenia Regionu Bílé Karpaty pani Smutná, ktorá položila otázku, či bude v rámci 

plánovanej výzvy ohraničená realizácia projektov do termínu konca 08/2023. Pani Kročková 

v nadväznosti na otázku pani Smutnej podotkla, že ide zatiaľ iba o indikatívny harmonogram a uvažuje 

sa o stanovení najneskoršieho ukončenia realizácie projektov do konca 11/2023. Po prezentovaní plánu 

výziev na rok 2022 a následnej diskusií SMV hlasovaním rozhodol o jeho schválení.  

 

Následne sa o slovo prihlásila zástupkyňa orgánu auditu Ministerstva financií SR pani Vidová, ktorá 

upozornila, že v zmysle Systému riadenia EŠIF je potrebné pri vyhlasovaní výziev vychádzať 

zo  schváleného harmonogramu výziev na rok 2022, a zároveň upozornila, že tento harmonogram nebol 

zverejnený ani na stránke partnerskej dohody a ani na stránke programu, z čoho vyplýva riziko 

nedostatočnej transparentnosti výzvy. Dodatočne pani Vidová položila otázku, v akom štádiu 

je komunikácia s CKO z hľadiska posúdenia pripravenosti plánovanej výzvy. Pán Swiatlowski 

v nadväznosti na otázku pani Vidovej zareagoval, že RO vníma určité riziká súvisiace s pripravovanou 

výzvou, avšak v čase predloženia harmonogramu výziev na rok 2022 RO neoperoval s možnosťou 

vyhlásenia ďalšej výzvy, keďže v tom čase prebiehalo iba hodnotenie výzvy č. INTERREG V-A SK-

CZ/2021/13 a nebolo možné predpokladať, v akom finančnom objeme budú predložené a následne 

schválené ŽoNFP. Zároveň dodal, že iniciatíva vyhlásenia novej výzvy je reflexiou aktuálneho stavu 

implementácie programu, vychádzajúc z výsledkov výzvy č. 13 a indikatívneho harmonogramu plánu 

výziev na rok 2022, ktorý bol CKO zaslaný dňa 29.03.2022. O slovo sa prihlásil zástupca Ministerstva pro 

místní rozvoj ČR, pán Horáček, ktorý potvrdil tvrdenia pána Swiatlowského a v reakcii dodal, že diskusia 

medzi RO a Národným orgánom začala intenzívne prebiehať iba po dosiahnutí výsledkov hodnotenia 

výzvy č. INTERREG V-A SK-CZ/2021/13, a o ďalších náležitostiach výzvy ešte bude prebiehať diskusia.  

 

Kalendárium aktivít  

Pani Kročková v krátkosti prezentovala plán aktivít STS počas najbližšieho obdobia roka 2022, ktorý 

spočíva vo vypracovaní a zverejnení zápisnice z 11. zasadnutia SMV a v mesiacoch apríl a máj budú 

zasielané výzvy na splnenie podmienok poskytnutia príspevku a následne budú vydané rozhodnutia 

o schválení, neschválení a o zastavení konania. V priebehu mesiaca jún bude prebiehať zazmluvňovanie 

schválených ŽoNFP z aktuálnej výzvy a počas mesiacov júl a august bude priestor pre organizáciu 

seminárov pre prijímateľov a pre iné individuálne konzultácie.  

Prezentácia vybraných projektov 

Zástupcovia oddelenia STS v krátkosti odprezentovali úspešné projekty zrealizované v rámci programu 

INTERREG V-A SK-CZ, konkrétne išlo o projekty s kódmi a názvami 304021C928 – Trezor prírody, 

304021P620 – Na kole za historií Velké Moravy a 304011U970 – Zvýšenie uplatniteľnosti žiakov 

v prihraničných regiónoch v odvetví spracovania plastov v súlade s požiadavkami automatizácie, 

robotizácie a pravidlami obehového hospodárstva.  
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7. Informácia k implementácii Fondu malých projektov 

Zástupkyňa Regiónu Bílé Karpaty Pani Smutná predstavila stav implementácie Fondu malých projektov. 

V súčasnosti sa zazmluvňuje 8. a 9. výzva a prebieha hodnotenie 10. výzvy a u českých žiadateľov aj 11 

výzvy investičných priorít 6c a 11b, ktoré sú zároveň poslednými vyhlásenými výzvami v rámci Fondu 

malých projektov. Regionálny výbor je plánovaný na 26.-27.4.2022. Pani Smutná predstavila niekoľko 

úspešných projektov realizovaných v rámci Fondu malých projektov.  

Na záver zasadnutia SMV pán Swiatlowski poďakoval všetkým prítomným za účasť a spoluprácu.  

 

Prílohy: 

1. Prezenčná listina  

2. Prezentácia k 11. online zasadnutiu SMV programu Interreg V-A SK-CZ 2014-2020  

3. Zoznam predložených ŽoNFP_INTERREG V-A SK-CZ_2021_13  

4. Zoznam schválených ŽoNFP_INTERREG V-A SK-CZ_2021_13 

5. Zoznam neschválených ŽoNFP_INTERREG V-A SK-CZ_2021_13 

6. Zoznam schválených ŽoNFP_ vyzvanie č. INTERREG V-A SK-CZ/TP/2021/03 

7. Ročný komunikačný plán 2022 

 

V Bratislave, 19.04.2022 

 

Zapísal: Ing. Matúš Civáň    Podpis:…………………………………….. 

Projektový manažér STS 

 

Overila: Ing. Ivana Kročková    Podpis:…………………………………….. 

Vedúca oddelenia STS  

 

Schválil: Mgr. Tomáš Swiatlowski, PhD.   Podpis:…………………………………….. 

Riaditeľ ORI PCS 

 

Schválila: Ing. Lea Malá     Podpis:…………………………………….. 

Predsedníčka spoločného monitorovacieho výboru 

 


